
Referat
ordinært styremøte

Søndag 27.10.2024 kl. 20.00
Åsheimhallen - trimrom

Navn Verv Mobilnr. E-post adresse

Knut Erik Sandsund X Leder 99442780 leder@kattemhandball.no
Tina Syversen Romero X Nestleder 98607820 nestleder@kattemhandball.no
Odd Erik Mørkrid X Sportslig leder 93090343 sport@kattemhandball.no
Franziska Luther X Kasserer 40018457 kasserer@kattemhandball.no
Hanne Lien X Sekretær 98412654 sekr@kattemhandball.no

X = tilstede
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Sak
nr. Sak Oppfølging

1 Godkjenne referat fra forrige møte
Ingen kommentarer. Sekretær

2 Økonomi
Inntekter består av medlemsavgifter, etterbetaling fra sommerperiode, forskudd
på lokale aktivitetsmidler fra Norges Idrettsforbund og kiosksalg. Kiosksalget er
høyt pga. Kickoff-helga.
Utgifter består blant annet av seriepåmelding, cuppåmelding, innkjøp kioskvarer
og utstyr fra Nor-Contact.
Medlemsavgifter gjelder barn, foreldre og foreldrekontakter. Per dags dato er det
ingen krav om at trenere er medlem av klubben. Dette er ønskelig, og det vil bli
meldt inn som sak i neste årsmøte.

Økonomiansvarlig

3 Hall og kiosk
Gymsal stenges i desember, minilag mister da treningene sine. Det kom opp et
forslag om at de får treninger i hall lørdag 30.11, lørdag 07.12 og søndag 15.12.
Styret er enstemmig om at det skal søkes til Trondheim kommune om
tilsynstrening for disse datoene.

Styreleder

4 Sportslig
Sportsplan offentliggjort. Sportslig leder
Reisecup: Steinkjer – 25-27.04.25 og Fjellhammer – 30.05-01.06.25.
Det er søkt om sponsing av togbilletter i forbindelse med reisecup.

Nestleder

Kattem-dag: Alle lag har hjemmekamper ila 23-24.11.24 Sportslig leder
Lydanlegg i hallen er for dårlig. Klubben ønsker ny mikrofon, stativ til høytalere og
miksebord. Det skal undersøkes om priser på dette.

Sportslig leder

5 Årshjul og oppgaver
Kontrollutvalgskomiteen sitter ut sesongen. Styret
Medlemmer til valgkomiteen vil bli trekt ut via loddtrekning slik det er gjort
tidligere år.

Styret

6 Eventuelt
Det ønskes at klubben blir med synlig i sosiale media. Det kom opp forslag om å få
en av foreldrene i klubben til å ta på seg ansvaret for sosiale media. Det skal legges
ut innlegg i Hoopit med informasjon om dette.

Sekretær

Klubben har ingen sponsoravtaler per dags dato. Sekretær
Neste styremøte: 01.12.24


